1.3113 8815 www.i-learner.edu.hk 教育局註冊編號: 585513

-ω`

Education Centre

i-Learner Summer School

10

ady ....

F

i-Learner Education Centre 愛教育中心

智



#### 幼稚園

根德園幼稚園 德望學校(幼稚園)

#### 小學

力龍塘宣道小學 **畢架山小學** 啟基學校 啟思小學 拔萃男書院附屬小學

#### 中學

拔萃女書院 德望學校 英皇佐治五世學校 瑪利諾修院學校(中學部)

#### **Kindergartens**

Kentville Kindergarten Good Hope School (Kindergarten) Tak Sun Private Kindergarten

#### **Primary Schools**

Alliance Primary School, Kowloon Tong Beacon Hill School Chan's Creative School Creative Primary School Diocesan Boys' School Primary Division Diocesan Girls' Junior School Good Hope School (Primary Section)

#### **Secondary Schools**

Diocesan Girls School Good Hope School King George V School Maryknoll Convent School (Secondary Section) Munsang College

德信幼稚園 嘉諾撒聖小幼稚園

拔萃女小學 德望學校(小學部) 協恩中學附屬小學 馬頭涌官立小學 瑪利諾修院學校(小學部)

民生書院 皇仁書院 啟新書院 聖若望英文書院

> Sacred Heart Canossian Kindergarten St. Catherine's International Kindergarten Keen Mind Kindergarten & Nursery

Heep Yunn Primary School Ma Tau Chung Government Primary School Maryknoll Convent School (Primary Section) Po Leung Kuk Cames Tan Siu Lin Primary School Yaumati Catholic Primary School Pui Ching Primary School Pui Kiu College (Primary Section) Pun U Association Wah Yan Primary School

Queen's College **Renaissance** College St. Johannes College St. Joseph's College St. Mary's Canossian College

國際英文幼稚園 劍鳴幼稚園

香港培正小學 培僑書院(小學部) 番禺會所華仁小學 嘉諾撒聖小學校 聖芳濟各英文小學

聖若瑟英文書院 嘉諾撒聖瑪利書院 聖保羅男女中學

聖保祿幼兒園 維多利亞幼稚園

嘉諾撒聖瑪利學校 油蔴地天主教小學 英華小學 保良局陳守仁小學

藍田聖保祿中學 真光女書院 匯基書院(東力龍)

St. Paul's Day Nursery Victoria Kindergarten

Sacred Heart Canossian School St. Francis of Assisi's English Primary School St. Mary's Canossian School Ying Wa Primary School

St. Paul's Co-Educational College St. Paul's School (Lam Tin) True Light Girls College United Christian College (Kowloon East)

2



Our teachers love and care about all students and education. Our teachers excel in their subjects and are eager to pass their skills and passion about learning on to their students. 我們的老師喜愛和關心每一個孩子的教育與成長。最重要的是,我們的老師擅長於所教亦能將學習的方法和熱情 傳遞給每一個學生。

#### **English Teachers**



Willow Hewitt B.A. University of Cambridge (Natural Science) M.A. Manchester University (Creative Writing)



Adam Gibbins B.A. University of Cambridge (Linguistics and Modern Greek) (1st Class Honours)



**Stephanie McGrath** B.A. University of Cambridge (Modern Languages) M.A. University of Cambridge CELTA, University of Swansea

Sophie Cheng B.A. The University of Hong Kong (Translation) PGDE The University of Hong Kong (Enalish)



Stephanie Lui B.A. The Chinese University of Hong Kong (Linguistics)



Toni Ng B.A. The University of Hong Kong (English, Comparative Literature)





PGDE CUHK (English) (Shakespearian Studies) M.A. (TESOL) University of London



CELTA qualification

Stephanie Gadd

B.A. Hons, Music Bath Spa University

B.Eng. University of Manchester PG University of Manchester



Michelle Lee B.A. The University of Hong Kong (English, Translation)



**Angel Kwong** B.Sci (The Chinese University of Hong Kong) Systems Engineering and Engineering Management



Kam Ling (金鈴) B.A. The Chinese University of Hong Kong (History, Chinese)



Suzanne Su (蘇展) B.S.Sc The Chinese University of Hong Kong (Journalism and Communication)



Kemmiss Pun B.A. HKU (English) PGDE CUHK (English) (Shakespearian Studies) M.A. (TESOL) University of London

#### 數學老師



#### **Angel Kwong**

B.Sci (The Chinese University of Hong Kong) Systems Engineering and Engineering Management

# i-Learner你的選擇 Why should i-Learner be your choic

## 教學方法 Teaching Methodologies

Our lessons are fun but well-structured and full of challenges. Our unique lessons are tailored to the needs of our students, using hands-on activities, thoughtfully designed educational games and meaningful tasks.

為學生提供充滿挑戰亦樂趣無窮的課程,背後是專業的規劃和 細心的設計。為每個孩子量身訂做教學內容,提供最合適的教 學內容和以最有效的方法教授。



## 教學理念 Teaching Principles

We focus on basic skills as well as independent learning strategies. We teach our students according to who they are, e.g. their level, their learning styles and their typical characters. 專注於基本學習技巧並培養學生獨立的學習能力。依據學生的 個人特質及其所適用的學習方式、學習程度提供個性化輔導。

## 我們認為快樂學習的成功要素在於 i-Learner Learning Ecosystem

#### Environment 環境

- A place where students can be themselves and are stimulated and motivated to learn.
- A place where students can display what they have learnt and be proud of themselves.
- A place where students can communicate freely and intelligently with their peers and teachers.
- 孩子可以很率性但又很自動自覺學習的地方。
- 充滿開心和學習的元素的課室。
- 可以展示自己學習成果,並和同學和老師交流的地方。

#### Flexible and Stimulating Curriculum 有效而又有趣的課程

- Our curriculum is tailored for the needs of the students and designed to stimulate their interest in learning.
- 每堂課都有受學牛開小的內容、可以展示自己能力的成果。
- 細小設計的評語和建議,引導學生建立正面的學習態度。

#### Family Support 父母的支持

- i-Learner teachers love to communicate with parents after lessons. Extra work is provided for students who need special attention. Termly reports are sent to parents and parents are very welcome to pass us their feedback.
- i-Learner 相信和家長溝通的重要性。我們的老師都樂意和家長交流家長的期望、孩子的需要和 進度。每個學期,家長會收到老師為每個孩子寫的報告和分析。

#### Small Group Teaching 小組教學、因材施教

- Class Size 4-6.
- Each student receives individual attention and feedback from their teacher .
- 4-6人小組教學。
- 每個學生都受到重視、都得到鼓勵和讚賞,每點進步被會獲得注意。
- 針對每個學生不同的需要而設計的學習內容。
- 找到每個學生的長處和優點,發掘和拓展學生的學習需要、對知識的興趣。

#### Enthusiastic Teachers 專業又有熱誠的老師

- Our teachers are not just highly knowledgable of their chosen subjects, they are also enthusiastic about the personal development of the students and they understand the balance required between exam performance and the nurture of key skills like creativity, imagination, reading and writing.
- 好的老師是好的教學的最重要因素。我們的老師不但對自己任教的科目有深厚的知識,更用小關小孩 子的個人成長。他們都善於幫助孩子一方面在考試取得優異成績,另一方面鍛鍊好創意、想像力、閱 讀和寫作等核小能力。















## 學前課程 Kindergarten Courses

#### Pre-school English 幼兒課程 (K1 to K3) 🥮 🍺 先

Our pre-school courses nurture a child's inborn curiosity and excitement in learning. Children would gradually develop their abilities and skills in phonics, reading and writing, alongside a blooming creativity and imagination.

我們的學前教育的核心是讓小朋友發展對學習的興趣和能力。課程的核心是讓孩子 掌握英文的拼音、閱讀和書寫的同時,發揮他們的創意和想像力。



voitebnu

onal acre

## 愛上語文班 塑 🍺 先

課程旨在讓孩子在學習語文的過程中了解文化、愛上語文。課程會透過有趣的文字遊戲、成語故事、詩歌唱誦等豐富 多彩的形式讓孩子感受中國文字的奇妙之處,從而激發學習興趣,從此不再害怕中文。另外,課程亦會透過輕鬆的遊 戲和故事,幫助孩子鞏固過去的語文知識,為新學年的語文學習打好基礎。

我們的課样 Aur Pourses

#### Cambridge YLE (Starters)

Cambridge English: Young Learners (YLE) is widely recongnised as a reliable and consistent measure of how well a child is doing in the skills of listening, speaking and reading and writing. Starters is the first level in this series and is aimed at young children with basic skills (K2 or above).

劍橋小學英語考試考核範圍全面,課程範圍和冃標明確,內容很生活化也很也系統,試題的形式靈活多變,因此廣泛受本 地及海外學校認可。i-Learner的劍橋英語試班先為學牛進行評估,再按進度,安排入讀基礎班及精讀班,幫助學牛取得佳 績。i-Learner教育中心亦為Cambridge的考試中心, 令孩子毋需另外適應考試場地, 充分發揮水平。

#### Trinity GESE (Levels 1-3) 漫 🤅

Trinity's Graded Examinations in Spoken English test students' ability in listening and speaking. Young learners will enjoy our interactive, conversation-based approach to preparation for these exams. i-Learner Education Centre is an official Trinity Exam Centre and we currently offer courses for grades 1-3. Parents can request for higher level courses if a group of four has been formed.

Trinity GESE試只考口語,考生需要與考官進行單對單的英語對話,是英文說話能力的最佳證明。 小學或中學面試時,英語的聆聽和口語表達能力十分重要。家長如果希望加強孩子的英語聽講能

力和提升他們使用英語的自信小,讓他們參加GESE口語考試是很好的選擇,因為GESE 的確很全面和系統地訓練孩子用英語表達自己和與人溝通的能力。家長亦可自行組 班,報讀較高級別的考試班。i-Learner教育中心亦為Trinity的考試中心。

## 小學課程 **Primary School Courses**

#### Cambridge YLE (Movers & Flyers) 浸

Cambridge English: Young Learners (YLE) is widely recongnised as reliable and consistent measure of how well a child is doing in the skills of listening, speaking and reading and writing. Movers is the second level in this series and is aimed at children from K3 to P2. Flyers is the last level in the Cambridge English: Young Learners (YLE) series and is aimed at children from P1 to P4. It provides ideal preparation for the Cambridge English: Preliminary (PET).

劍橋小學英語考試考核範圍全面,課程範圍和目標明確,內容很生活化也很也系統,試題 的形式靈活多變,因此廣泛受本地及海外學校認可。i-Learner的劍橋英語試班先為學生進 行評估,再按進度,安排入讀基礎班及精讀班,幫助學生取得佳績。







### 小學課程 Primary School Courses

重塑基礎 Re-Building Foundation 🛑 沉浸飛躍 Immersion and Jumpstart 🛛 先發優勢 First Mover Edge

● 寓學於樂 Fun & Learn

● 多元發展 Multie-intelligence Development

#### Storytelling and Poetry Reciting 📜 🎆 쁐

By immersing themselves in telling stories and reciting poetry, students will be able to appreicate the beauty of the English language and develop an interest in English and they will be encouraged to use their learning for life. 讓學生通過講故事、朗誦詩歌,愛上英文閱讀、掌握英文的漂亮語調,和更深入地體會英文文本的內容與意境。學畢課程, 你可以讓孩子給你講故事、表演朗誦呢!

#### **Reading and Writing**

What is the bridge between reading and writing? To allow our students to develop summarising skills, analytical skills as well as writing skills is what the course would like to achieve.

R&W是為希望在閱讀中吸收寫作技巧的同學而設。同學在閱讀中,學會總結,學會 分析,學會欣賞,學會寫作的技巧。當然同學也將體會閱讀英文書的樂趣。



#### Love to Write 浸 先

To teach a child how to write and how to express his ideas and emotions is such a joy for both the teachers and the students. With basic skills in writing acquired, students will learn to express themselves in different genres and in different tones, so as to serve different proposes.

教導一個孩子寫作,帶領他發現寫作和表達的樂趣是本課程的重點。當同學掌握了基本的寫作 技巧之後,本課程會訓練同學不同的文體的寫作要領和發掘寫作的樂趣。

#### Grammar and Writing



Grammar helps a child understand the structure of a language and ensures early accuracy in writing and speaking. Understanding grammar from reading and in a systematic way is the goal of this course. Students are required to apply their grammar skills in writing to consolidate what they have learnt.

文法學習可以受到孩子清晰、系統地了解英語的結構和如何正確地使用英語。本課程以一個系統的方法,從字,到句,和同 學一同認識英文文法, 並把學會的文法知識運用到寫作上。



8

### Public Speaking and Debating 慢 🌐 쁐 🕉

The course includes poetry reciting, conversation practice and debating. Students will learn voice coaching with accurate pronunciation through British poetry reciting. Students will be introduced to common sentence structures and are required to practice different form of conversational interactions so as to improve the fluency of speaking. The course also aims at sharpening students' logical reasoning and speaking techniques. From writing and participating in speeches and debates, their diagnostic and analytical skills will be improved.

本課程包括朗誦、對話和辯論三部分。朗誦部分注重培養正確清晰的發音,教授英式英語朗讀,讓學生掌握抑揚頓挫的節奏。對話部分,介紹常用的句子結構以及表達方法、不同形式的交流討論、模擬實況對話情景。辯論部份能提高學生的邏輯思維能力及口語表達能力,學生能在課程中學習辯論技巧及思辯和分析策略,培養系統性思維模式和流利的表達能力。

#### English Course for DGJS 🤴 🎆 🤇

This advanced reading, writing, and critical thinking course will stretch highly capable students to develop their independent skills and improve performance in both school and external exams. A range of stimulating reading, writing and presentation activities will enable students to master their language skills and articulate personal responses to texts with eloquence. Students will be introduced to the readers for the year to come.

DGJS英語班貼近學校的英語課程,以讀本教學,著重語言藝術及演講,小三小四開始讓學生熟悉和欣賞英文文學作品, 小五小六開始教授詩歌分析,同時也系統地教授英文精要文法,以及提升寫作技巧。本課程也開放予其他學校合適程度的 同學參加。

#### English Course for St. Mary 浸



This high level course is focused on the understanding and application of advanced grammar and comprehension skills. The systematic course reflects the standards required at top Hong Kong schools and will provide students with a solid foundation that can then be applied effectively during reading and writing. We offer courses from P1 to S2.

按St Mary課程量身定製 ,提供系統全面的文法學習,以及大量練習及趣味學習內容, 令學生的校內成績和整體英語運用 能力都得到提升,同時注重閱讀興趣及閱讀能力和技巧的培養。本課程歡迎其他學校同學參加。

#### Magic Phonics 🥮 🕮 先

Magic Phonics is a skill-based phonics programme. With a variety of games and activities introducing the sounds and spelling patterns of English, students will acquire the two key skills in phonics: blending and segmenting.

MagicPhonics採用自然拼音的方法,把重點放在拼音的兩個重要技巧上:blending 和segmenting。同學在學習基本語音和 拼寫規律的過程中,以故事、遊戲和活動不知不覺間就能夠掌握「聽音串字,見字讀音」的要決。

#### 小學課程 Primary School Courses

#### Mastering Reading Skills 度



It is always a myth that whether reading skills can be taught or not. At i-Learner, students are trained to master key reading skills instead of drilling for reading comprehensions. Skills like referral, literary techniques, reading between lines will be highlighted and students will benefited from implying these advanced reading skills in their academic work which includes other subjects like History or Geography.

不少人懷疑閱讀技巧能否被教授。在i-Learner,學生將學會推敲文章內容、掌握文章隱含的暗示、文學技巧等重要的閱讀技巧,而不是只做閱讀篇章練習。當學生學會閱讀技巧,他們將能夠靈活運用於其他科目,如歷史和地理科的學習中,反映閱讀 技巧對整體學習能力的提升。

#### 中小學夜間英語班(12-16人班) 🕮 浸 🛢

中小學夜間英語班為學生提供密集的訓練,系統和全面地把初階或中階的英語學好。夜間英語班把初階或中階英語原來需要數 年學習的課程,濃縮變成的短期密集但系統化的課堂內容和練習,讓學生在半年至一年可掌握英語的基礎文法和閱讀技巧。

#### 愛上語文班 塑 浸 先

課程旨在讓孩子在學習語文的過程中了解文化、愛上語文。課程會透過有趣的文字遊戲、成語故事、詩歌唱誦等豐富多彩的形 式讓孩子感受中國文字的奇妙之處,從而激發學習興趣,從此不再害怕中文。另外,課程亦會透過輕鬆的遊戲和故事,幫助孩 子鞏固過去的語文知識,為新學年的語文學習打好基礎。

### 中文作文班 漫 🏶 先

用創意的思維帶領孩子創作童詩、改編童話,啟迪小作家張開想像的翅膀;用生動的故事開啟成語寶庫,揭開各種文體的寫作 奧秘,引導小作家編織流暢、美妙的文字。

#### 數學思維班 漫 艜 🍣

思維訓練班分兩大部分,一方面教授較快的運算方法,鞏固同學在學校學過的技巧,另一方面建立同學對數學的觸覺,減少不少心犯錯,達到計算快而準的目標。課程亦會教授如何處理較深的數學思考題,訓練同學多用不同方法解決問題,增加同學對數學的興趣。

#### English Emmersion Day Camp 全日樂學班 ট 🏶 爹

讓孩子在i-Learner上課、跟導師到博物館參觀、到公園遊玩,歡渡一個豐富的暑假。每日九點至五點,孩子可以選上合適的 i-Learner課堂,在溫習間與導師一起做手工、玩學習遊戲,由導師帶領參觀博物館、美術館、文化中心,也會一起到公園遊 玩、做運動等。一名導師負責照顧六名學生。



## 中學課程 **Secondary School Courses**

重塑基礎 Re-Building Foundation

● 寓學於樂 Fun & Learn

● 沉浸飛躍 Immersion and Jumpstart ● 先發優勢 First Mover Edge

#### DSE 2+2(中文科及英文科) 😼 🏶 先

DSE 2+2 consists of 2 hours of English teaching and 2 hours of Chinese teaching. We hope to provide an immersive exam training environment for our students in the summer so that they can taste the satisfaction of improvement. 時間對於備戰DSE的莘莘學子而言彌足珍貴。DSE 2+2課程由2小時英語+2小時中文組成,免卻學生奔波勞累,更高效利 用時間,通過六周的強化訓練,幫助學生顯著提升中英文能力。英語課程針對在學校較少練習的聆聽及寫作進行強化訓 練,還會系統地梳理中學英語知識。中文課程則注重閱讀及寫作,教授白話文及文言文的答題策略,也會幫助學生積累 大量論點論據,使學牛在備考階段掌握「事半功倍」的訣竅。中三、中四同學可參加DSE Junior。中五中六同學可參加 DSE Senior.

● 多元發展 Multie-intelligence Development

#### IELTS 2+2 (密集培訓) ز

IELTS 2+2 creates an immersive environment for our students who can learn the language and enjoy a lunch out with the teachers!

IELTS 2+2課程營造沉浸式純英語學習環境,由畢業於世界知名學府的外籍教師任教,令學生學習標準英語的同時,開 拓思考的高度和視野。課程全方位 按ILETS 7.5分以上的要求,訓練學生聽、説、讀、寫能力。另外,課程還設師生共 膳時間,學生可藉此契機,深入瞭解外國的文化和頂尖大學的學習生活。

#### Love to Write 浸 先

To teach a student how to write and how to express his ideas and emotions is such a joy for both the teachers and the students. With basic skills in writing acquired, students will learn to express themselves in different genres and in different tones, so as to serve different proposes.

教導一個學生寫作,帶領他發現寫作和表達的樂趣是本課程的重點。當同學掌握了基本的寫作技巧之後,本課程會訓練 同學不同的文體的寫作要領和發掘寫作的樂趣。

#### Grammar and Writing

Grammar helps a language learner understand the structure of a language and ensures early accuracy in writing and speaking. Understanding grammar from reading and in a systematic way is the goal of this course. Students are required to apply their grammar skills in writing to consolidate what they have learnt.

文法學習可以令到同學清晰、系統地了解英語的結構和如何正確地使用英語。本課程以一個系統的方法,從字,到句, 和同學一同認識英文文法,並把學會的文法知識運用到寫作上。

## 中學課程 Secondary School Courses

 重塑基礎 Re-Building Foundation ● 沉浸飛躍 Immersion and Jumpstart ● 先發優勢 First Mover Edge

● 寓學於樂 Fun & Learn

● 多元發展 Multie-intelligence Development

## English Course for St. Mary 😕

The course focuses on critical reading and thinking skills. Advanced reading and writing skills would be provided so that students can use English as an effective tool.

本課程注重培養學生的有效閱讀及邏輯思考能力,課程亦會介紹高階的閱讀及寫作技巧,令學生能夠出色地運用英語進行表達。

#### **English Course for DGS**



Student will be introduced to the readers of the coming school year. The course emphasizes structured and polished writing. It also gives students skills in literary studies as well as poetry analysis.

本課程採用DGS下一學年的指定讀物進行教學。在本課程中,學生不僅能夠習得寫作的鋪排、加工潤色技巧,更能掌握文學及詩 歌分析和鑒賞的技巧。

#### Public Speaking and Debating 峎 🎇 先

The course includes poetry reciting, conversation practice and debating. Students will learn voice coaching with accurate pronunciation through British poetry reciting. Students will be introduced to common sentence structures and are required to practice different form of conversational interactions so as to improve the fluency of speaking. The course also aims at sharpening students' logical reasoning and speaking techniques. From writing and participating in speeches and debates, their diagnostic and analytical skills will be improved.

本課程包括朗誦、對話和辯論三部分。朗誦部分注重培養正確清晰的發音,教授英式英語朗讀,讓學生掌握抑揚頓挫的節奏。對 話部分,介紹常用的句子結構以及表達方法、不同形式的交流討論、模擬實況對話情景。辯論部份能提高學生的邏輯思維能力及 □語表達能力,學生能在課程中學習辯論技巧及思辯和分析策略,培養系統性思維模式和流利的表達能力。

## 中學語文班

中學階段的中文科,難點在於歸納、推斷及鑒賞。要提升上述三項能力,歸根究底在於克服思維的惰性。中學語文課程首創「研 討| 模式,不以填鴨式教授學生,而是鼓勵學生通過自行討論尋求答案。此外,教師亦會教授思考方式以及答題語言技 巧,使學 生在思維得到操練的同時,亦能兼顧考試,達到「從心所欲,而不逾矩」的境界。

12

## 中學寫作班 峎 🏶 先

本課程針對「不會審題」、「無話可寫」、「內容空洞」等中學生寫作的通病,通過課堂討論、範文賞析的方式,引導學生探討社會、文化、哲學等諸多領域的熱門話題,幫助學生打破思維僵局、充實素材寶庫,不再懼怕中文寫作。

## 文言文班 邊 🏶 先

通過學習文言文,對古典文學中的儒家思想進行古今對比、深入淺出的理解,使學生對中國傳統文化產生濃厚興趣,並系統掌握文言文實詞、虛詞以及閱讀理解技巧等其它語文知識。

#### DSE夜間英語班 峎 🏶 先

Coupling with the expertise in DSE elective teacher's training at school as well as curriculum design, our DSE programme aims to help senior secondary school students achieve the best results, with its focus on vocabulary building, reading, speaking, writing and listening.

結合為學校提供DSE課程設計和培訓老師的經驗,我們為同學設計了一個在DSE拿取高分的課程,特別針對較難掌握的寫作和 聆聽部份的語文運用,希望和學校一起讓同學在DSE取得優良成績。

#### 我們的時間表 就 能 在 metable

#### 學前課程 Kindergarten Courses

#### (家長可一週同時報讀兩個不同程度之課程)

Course\Level	К1	К1-К2	К2	K2-K3	КЗ	K3-P1
Pre-School English	Wed 11:40 -12:50	Mon 10:20 -11:30, 15:20 - 16:40	Wed 18:00 -19:10	Sat 10:20 -11:30	Wed 15:20 -16:30	Sat 16:40 -17:50
	Tue 15:20 - 16:30	Tue 14:00 - 15:10 , 18:00 -19:10	Thu 9:00 -10:10	Tue 10:20 - 11:30	Fri 9:00 -10:10	Sun 14:00 - 15:10
		Wed 16:40 - 17:50	Wed 10:20 - 11:30	Fri 16:40 - 17:50	Sat 9:00 -10:10, 15:20 -16:30	
		Fri 14:00 -15:10	Fri 11:40 - 12:50	Sun 10:20 -11:30	Sun 9:00 -10:10, 10:20 -11:30	
		Sat 11:40 -12:50	Sat 14:00 -15:10			
		Sun 14:00 -15:10	Sun 11:40 -12:50			
Cambridge YLE	Tue 16:4	0 - 17:50				
(Starters)	Sat 15:2	0 - 16:30				
Trinity GESE (Level 1)			Mon 10:20 Sun 16:40			
Trinity GESE				Tue 9:00 -10:10		
(Level 2)				Fri 9:00 -10:10		
Trinity GESE (Level 3)					Fri 10:20 -11:30	
Love to Write			Fri 9:00 -	10:10	Wed 9:00 - 10:10	

#### 小學課程 Primary School Courses

Course\Level	P1-P2	P3-P4	P5-P6
Cambridge YLE (Movers) Sat 9:00 - 10:10			
Cambridge YLE (Flyers)		Sat 15:20-16:30	
Cambridge YLE (PET)			Mon & Wed 14:00 - 15:10 Sat 13:45 - 14:55
Storytelling and Poetry Reciting	Mon & Wed 11:40-12:50	Mon & Wed 10:20 - 11:30	Fri 11:40 - 12:50
	Mon & Wed 9:00-10:10, 14:00-15:10	Mon & Wed 15:20 - 16:30	Mon & Wed 11:40 - 12:50
Reading and Writing	Fri 15:20 - 16:30, 18:00 - 19:10	Tue & Thu 11:40 - 12:50	Tue & Thu 14: 00 - 15:10
	Sat 16:40 - 17:50	Fri 11:40 - 12:50	Sat 18:00 - 19:10
	Sun 15:20 - 16:30	Sat 9:00 - 10:10	
		Sun 10:20 - 11:30	

Course\Level	P1-P2	P3-P4	P5-P6
	Mon & Wed 11:40 -12:50	Mon & Wed 14:00 -15:10	Mon & Wed 15:20 -16:30
	Fri 9:00 - 10:10	Fri 10:20 -11:30	Fri 11:40 -12:50
Love to Write		Sat 14:00 - 15:10, 16:40 - 17:50	Tue & Thu 18:00 -19:10
		Sun 9:00-10:10	Sat 9:00 -10:10
			Sun 16:40 - 17:50
	Mon & Wed 16:40 - 17:50	Mon & Wed 10:20 - 11:30	Mon & Wed 14:00 -15:10
o 1997	Tue & Thu 10:20 -11:30	Tue & Thu 16:40 - 17:50	Fri 10:20 - 11:40
Grammar and Writing	Sat 14:00 - 15:10	Sat 10:20 - 11:30	
	Sun 9:00 -10:10	Sun 10:20 - 11:30	
	Mon & Wed 10:20 -11:30	Mon & Wed 9:00 - 10:10	Mon & Wed 16:40 - 17:50
Public Speaking and Debating	Fri 14:00 - 15:10		Tue & Thu 11:40 -12:50
			Sat 11:40 - 12:50, 18:00 -19:10
English Course for DC IS	Tue & Thu 11:40 - 12:50, 15:20 - 16:30	Mon & Wed 15:20 - 16:30	Sun 10:20 -11:30
English Course for DGJS	Fri 16:40 - 17:50	Tue & Thu 15:20 - 16:30	
English Course for St Mary	Tue & Thur 11:40 - 12:50	Tue & Thur 15:20 - 16:30	Mon & Wed 15:20 - 16:30
	Fri 15:20 - 16:40	Fri 14:00 - 15:10	Fri 16:40 - 17:50
	Sat 10:20 - 11:30	Sat 10:20 - 11:30 , 16:40 - 17:50	
	Tue & Thu 9:00 - 10:10	Mon & Wed 15:20 -16:30	Tue & Thu 11:40 - 12:50
Magic Phonics	Sun 9:00 - 10:10		
	Fri 11:40 -12:50	Tue & Thu 9:00 -10:10	Mon & Wed 16:40 -17:50
Mastering Reading Skills			Tue & Thu 10:20 -11:30
			Fri 9:00-10:10
中小學夜間英語班	Mon 18:00 -19:30	Tue 18:00 - 19:30	Wed 18:00 -19:30
(12-16人班)		Thu 18:00 - 19:30	Fri 18:00-19:30
			Sat 18:00-19:30
拼音基礎班	Mon & Wed 11:40 -12:50		
	Tue & Thu 11:40-12:50	Mon & Wed 9:00 -10:10	Mon & Wed 10:20 -11:30 , 16:40 - 17:50
愛上語文班	Fri 18:00 - 19:10, 14:00 - 15:10	Tue & Thu 15:20 - 16:30, 16:40 - 17:50	Tue & Thu 9:00 - 10:10
	Sat 9:00-10:10, 15:20 - 16:30	Sat 14:00 -15:10, 11:40-12:50	Fri 16:40 - 17:50
	Sun 9:00 -10:10	Sun 14:00 - 15:10	Sat 18:00 - 19:10
			Sun 10:20 - 11:30 , 16:40 - 17:50
	Mon & Wed 15:20 -16:30	Tue & Thu 14:00 - 15:10	Tue & Thu 15:20-16:30
中文寫作班		Sun 11:40 - 12:50	Fri 10:20-11:30
		Fri 15:20 - 16:30	Sat 10:20 - 11:30, 16:40 - 17:50
	Mon & Wed 10:20 -11:30	Mon & Wed 11:40 -12:50	Mon & Wed 14:00 - 15:10
	Fri 11:40 -12:50	Fri 14:00 -15:10	Tue & Thur 10:20 - 11:30, 14:00 - 15:10
數學思維班		Sat 10:20 - 11:30, 14:00 - 15:10	Sat 11:40 - 12:50, 16:40 - 17:50
			Sun14:00 - 15:10
		x: 0.00.17.00 (Decente can abases from 1 devite 0	

全日樂學班 English Day Camps

Mon to Fri 9:30-17:30 (Parents can choose from 1 day to 2 weeks)

## 中學課程 Secondary School Courses

Course\Level	F1-F2	F3-F4	F5-F6		
	Mon & Wed 16:40 - 17:50				
Love to Write	Tue & Thu 11:40 - 12:50				
	Fri 14:00 - 15:10				
	Mon & Wed 11:40 - 12:50				
Grammar and Writing	Tue & Thu 15:20 - 16:30				
	Sat 14:00 - 15:10				
English Course for St. Mary	Mon & Wed 18:00-19:10				
	Fri 18:00-19:10				
English Course for DGS	Tue & Thu16:40-17:50				
	Sun 18:00 - 19:10				
	Tue & Thu 14:00 -15:10				
Mastering Reading Skills	Fri 10:20 -11:30				
	Sun 16:40 -17:50				
Public Speaking	Tue & Thu 16:40 -17:50				
	Sun 14:00 -15:10				
English Literature	Fri 9:00 -10:10	Sun 11:40 - 12:50	Sat 15:20 -16:30		
	Mon & Wed 14:00 -15:10	Mon & Wed 18:00 - 19:10	Fri 17:20 - 19:20 (DSE 2+2)		
中學語文班	Tue & Thu 10:20 -11:30	Fri 13:10 - 15:10 (DSE 2+2)	Sat 17:20 - 19:20 (DSE 2+2)		
	Sun 15:20 - 16:30	Sat 13:10 - 15:10 (DSE 2+2)			
文言文班		Mon & Wed 10:20 - 11:30	Mon & Wed 11:40 - 12:50		
中學寫作班	Mon & Wed 15:20 - 16:30	Mon & Wed 16:40 - 17:50	Tue & Thur 16:40 - 17:50		
	Mon & Wed 15:20 -16:30				
中學數學班	Tue & Thu 16:40 -17:50				
	Sat 15:20-16:30				
DSE 2+2 (Eng + 中文)		Fri 10:10-12:10 (Eng) 13:10 -15:10(Chi)	Fri 15:20-17:20 (Eng) 17:20 -19:20 (Chi)		
		Sat 10:10-12:10 (Eng) 13:10 -15:10(Chi)	Sat 15:20-17:20 (Eng) 17:20 -19:20 (Chi)		
DSE 夜間英語班		Mon 18:00 - 20:00, Tue 18:00 - 20:00, Wed 18:00 - 20:00 Sat 18:00 - 20:00			
IELTS 2+2	Mon 10:20 - 15:20				
	Wed 10:20 - 15:20				
IB/GCSE/A Level	請與我們聯絡,安排時間上課。Please contact us.				



Children always bring surprises. You would not believe what wonderful work children can produce, if only they are given the right guidance, encouragement and stimulation. Some of our little budding writers are as young as five! Drop by our centre for more students' work!

每個孩子都是創作的精靈,可愛的他們總在不經意間讓人訝異不已,一旦被正 確引導,積極鼓勵,所呈現出的創意作品會不斷超越我們的想像。你無法想像 眼前一些嶄露頭角的小小作家竟然才五歲,有些則是幾個月前在學校一整堂作 文課也只能寫到兩三句的句子!歡迎前來教育中小欣賞更多孩子們創意無限的 作品,與我們一起分享這份快樂!





Heamer Education Centre

to kill them.

a happy life.

promise!

## 2014 暑期課程見表 Jimetable

Time	Mon & Wed	Tue & Thur	Fri	Sat	Sun
	Love to Write K3-P1(Wed)	Trinity GESE L2 (Tue)	Pre-School English K3	Pre-school English K3	Pre-school English K3
	Reading and Writing P1-P2	Magic Phonics P1-P2	Love to Write K3-P1	YLE Movers (A)	Reading and Writing P1-P2
	Public Speaking P3-P4	Mastering Reading Skills P3-P4	Mastering Reading Skills P5-P6	愛上語文班P1-P2	愛上語文班P1-P2
9:00-10:10	愛上語文班 P3-P4	愛上語文班P5-P6	English Literature F1-F2 (I)	Mastering Reading Skills P3-P4	Love to Write P3-P4
				Love to Write P5-P6	Reading and Writing P5-P6
					Grammar and Writing P1-P2
	Pre-school English K1- K2 (Mon)	Pre-schools English K2-K3	Trinity GESE L3	Pre-school English K2-K3	Pre-school English K2-K3
	Pre-school English K2 (Wed)	Grammar and Writing P1-P2	Love to Write P3-P4	Grammar and Writing P1-P2	Pre-school Englsih K3
	Public Speaking P1 - P2	Reading and Writing P3-P4	Pre-school English K2-K3	St Mary Course P2	Reading and Writing P3-P4
10:20-11:30	文言文班 F3 - F4	數學思維班 P5-P6	中文寫作班 P5-P6	Grammar and Writing P3-P4	Reading and Writing P1-P2
	數學思維班 P1 - P2	Mastering Reading Skills P5-P6	Grammar and Writing P5-P6	Grammar and Writing P5-P6	St Mary Course P3-P4
	Grammar and Writing P3 - P4	Grammar and Writing P5-P6	Mastering Reading Skills F1-F2	中文寫作班 P5-P6	Grammar and Writing P3-P4
	Trinity GESE L1	中學語文班 F1-F2	DSE (I)	DSE (I)	愛上語文班 P5-P6
	St Mary Course P5 - P6			數學思維班 P3-P4	Reading and Writing P3-P4
	IELTS (1)				
	愛上語文班 P5 - P6				
	Love to Write P1- P2	DGJS Course P1- P2	Pre-school English K2	Pre-school English K1-K2	Pre-school English K2
	Storytelling P1 -P2	St Mary Course P1 - P2	Mastering Reading Skills P1-P2	Grammar and Writing P5-P6	中文寫作班 P3-P4
	拼音基礎班 P1-P2	愛上語文班P1 - P2	Storytelling P5 - P6	St Mary Course P3-P4	Grammar and Writing P1-P2
11:40-12:50	數學思維班 P3- P4	Reading and Writing P3 - P4	Love to Write P5-P6	愛上語文班P3-P4	English Literature F3-F4(II)
	Reading and Writing P5- P6	Public Speaking P5 - P6	DSE (II)	數學思維班 P5-P6	Reading and Writing P3-P4
	Pre-school English K1	Magic Phonics P5 - P6	Reading and Writing P3-P4	Public Speaking P5-P6	Public Speaking P3-P4
	Grammar and Writing F1-F2	Love to Write F1 - F2		DSE (II)	
	文言文班 F4 - F5				
	IELTS (II)				
13:00-14:00			BREAK		

\*家長可建議組班,四人可以開班。Parents are welcome to suggest new classes or form their own classes.

Time	Mon & Wed	Tue & Thur	Fri	Sat	Sun
14:00-15:10	Pre-school English K2(Wed)	中文嘉作班P3 - P4	St Mary Course P3- P4	Love to Write P3-P4	Public Speaking F1-F2
	YLE PET	Reading and Writing P5 - P6	DSE (III)	數學思維班 P3-P4	數學思維班 P5-P6
	Reading and Writing P1 - P2	Pre-school English K1- K2 (Tue)	Pre-school English K1 - K2	Pre-school English K2	Pre-school English K1-K2
	Love to Write P3 -P4	St Mary Course P1- P2	Public Speaking P1 - P2	YLE PET	Pre-school English K3-P1
	Grammar and Writing P5 - P6	數學思維班 P5 - P6	愛上語文班 P1 - P2	Grammar and Writing P1-P2	愛上語文班 P3-P4
	數學思維班 P5 - P6	Mastering Reading Skills F1- F2	Love to Write F1 - F2	Grammar and Writing F1-F2	Grammar and Writing P3-P4
	中學語文班F1 - F2			愛上語文班 P3-P4	DSE Junior F3-F4
	IELTS (II)			DSE (III)	
	愛上語文班 K3			Grammar and Writing P3-P4	
	Public Speaking P5 - P6				
	Pre-school English K1- K2 (Mon)	DGJS Course P3 - P4	Reading and Writing P1 - P2	Pre-school English K3	Love to Write P5-P6
	Advanced Reading and Writing Skills P5 - P6	Pre-school English K1 (Tue)	Interview Class P5 - P6	Grammar and Writing P4-P6	Reading and Writing P3-P4
5:20-16:30	Pre-school English K3 (Wed)	St Mary Course P3 - P4	DSE (I)	YLE Starters (B)	數學思維班 P5-P6
	中文寫作班P - P2	DGJS Course P1 -P2	愛上語文班 P3 - P4	愛上語文班P1-P2	Grammar and Writing F1-F2
	Reading and Writing P3 - P4	愛上語文班 P3 - P4	Reading and Writing P5 -P6	YLE Movers	中學語文班 F1-F2
	DGJS Course P3 - P4	數學思維班 P3 - P4	St Mary Course P1- P2	Grammar and Writing P2-P3	Reading and Writing P1-P2
	愛上語文班 P5 - P6 (Wed)	中文寫作班P5 - P6		DSE (I)	
	Magic Phonics P3 - P4	Grammar and Writing F1 - F2		中學數學班F1-F2	
	中文寫作班 F1 - F2(Mon)				
	St Mary Course P5 - P6				
	中學數學班F1 - F2				
	St Mary Course P1 - P2	Grammar and Writing P3 - P4	Pre-school English K2 - K3	Pre-school English K3-P1	Reading and Writing P6-F1
	愛上語文班 P4 - P5	愛上語文班 P3-P4	St Mary Course P1 - P2	愛上語文班 P1-P2	Love to Write P5-P6
0 40 47 50	Reading and Writing P1-P2(Mon)	Public Speaking F1 - F2	DSE (II)	數學思維班 P5-P6	Trinity GESE L1
6:40-17:50	Pre-school English K1- K2 (Wed)	中學數學班F1 - F2	St Mary Course P5 - P6	Reading and Writing P1-P2	Mastering Reading Skills F1 - F
	Mastering Reading skills P5 - P6	DGS Course S1 - S2	DGJS Course P2	Love to Write P3-P4	愛上語文班 P5-P6
	Love to Write F1-F2	中文寫作班 F5 - F6	Love to Write P3 - P4	DSE (II)	
	Grammar and Writing P1- P2		愛上語文班 P5 - P6	Grammar and Writing P5-P6	
	中文寫作班F3 - F4 (Mon)			St Mary Course P4	
	Public Speaking P5 - P6			中文嘉作班 P5-P6	
	Pre-school English K2	Pre-School English K1- K2 (Tue)	DSE (III)	Reading and Writing P5-P6	DGS Course S1 - S2
	St Mary Course F1- F2	Love to Write P3- P4	愛上語文班 P1-P2	Public Speaking P5-P6	
	中學語文班 F3 - F4	Love to Write P5- P6	Reading and Writing P1- P2	DSE (III)	
8:00-19:10		Olympics Maths P5 - P6	St Mary Course F1- F2	愛上語文班 P5-P6	
8:00-20:00	DSE 夜間英語班	DSE 夜間英語班	DSE 夜間英語班	DSE 夜間英語班	
1					

\*家長可建議組班,四人可以開班。Parents are welcome to suggest new classes or form their own classes.



